



畜牧兽医学报 » 2009, Vol. 40 » Issue (9): 1327-1332 DOI:

遗传繁育

[最新目录](#) | [下期目录](#) | [过刊浏览](#) | [高级检索](#)

◀◀ [前一篇](#) | [后一篇](#) ▶▶

### 小鼠ES细胞条件培养基对绵羊类胚胎干细胞克隆、传代的影响

白昌明<sup>1,3</sup>,王新庄<sup>1\*</sup>,闫颖颖<sup>2</sup>,和小娥<sup>1</sup>,张静芳<sup>2</sup>

1. 河南农业大学牧医工程学院, 郑州 450002; 2. 西北农林科技大学动物医学院, 杨凌 712100; 3. 中国科学院动物研究所, 北京 100101

The Effects of Mouse ES Cell Conditioned Medium on Isolation and Cloning of Sheep Embryonic Stem-like Cells

BAI Chang ming<sup>1,3</sup>, WANG Xin zhuang<sup>1\*</sup>, YAN Ying ying<sup>2</sup>, HE Xiao e<sup>1</sup>, ZHANG Jing fang<sup>2</sup>

1. College of Husbandry and Animal Medicine Engineering, Henan Agricultural University, Zhengzhou 450002, China; 2. College of Veterinary Medicine, Northwest Agriculture and Forestry University, Yangling 712100, China; 3. Institute of Zoology, Chinese Academy of Sciences, Beijing 100101, China

[摘要](#)

[图/表](#)

[参考文献](#)

[相关文章 \(0\)](#)